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Protokół Nr 1.2025 
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 27 stycznia 2025 r. godz. 8:00
Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzył pan Marcin Grudnik - Przewodniczący Komisji. Na wstępie powitał wszystkich 
członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 8.00.
\N posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 
10 członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu.
Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięłolO członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), 
„przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zatwierdzenie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju 

gospodarczego i promocji powiatu Rady Powiatu w Opatowie za 2024 rok.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok,
c) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2025 r.,
d) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego 

i promocji powiatu na 2025 r.,
e) w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Opatowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za 2024 rok.
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6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 r.,
b) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej na 

2025 r.,
c) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

na 2025 r.,
d) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 r.,
e) w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior - WIGOR" 

w Opatowie,
f) o zmianie uchwały w sprawie nadania statutu Klubowi „Senior +" w Ożarowie.

7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia, następnie 
zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), 
„przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Zatwierdzenie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju 
gospodarczego i promocji powiatu Rady Powiatu w Opatowie za 2024 rok.
Pan Przewodniczący przedłożył członkom komisji projekt sprawozdania, które stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący zapytał członków komisji, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do przedstawionego 
projektu sprawozdania.
Nikt nie zgłosił więcej uwag, wobec czego Pan Przewodniczący zapytała, kto jest za przyjęciem 
sprawozdania z realizacji planu pracy komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu Rady 
Powiatu w Opatowie za 2024 rok.

Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu Rady 
Powiatu w Opatowie za 2024 rok w głosowaniu jawnym zostało przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), 
„przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Następnie pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2025 - 2028.
Pan Przewodniczący Marcin Grudnik udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, 
która szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2024 - 2028 stanowiący 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała o środki przeznaczone na 
działalność Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie czy nadal są wstrzymane wpływy od 
rządu.

Odpowiedzi udzieliła pani Wicestarosta, która poinformowała, iż zabezpieczyliśmy pieniądze 
w budżecie, gdyż nie dostaliśmy żadnego dofinansowania, ale teraz mamy informacje, iż 
województwo otrzymało już środki na ten cel i prawdopodobni w najbliższym czasie nastapi ich 
podział pomiędzy powiaty.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący M. Grudnik poddał pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028 pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany.
W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok.
Pan Przewodniczący powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame z projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028, wobec czego zapytał, czy są pytania.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2025 r.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu 
pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2025 r.
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Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego 
i promocji powiatu na 2025 r.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu na 2025 r.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Opatowskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Starosty Opatowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 
rok.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 10 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
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Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 r.

Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku pan 
Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej na 
2025 r.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku pan 
Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu na 
2025 r.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku pan 
Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 r.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku pan 
Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior - WIGOR" 
w Opatowie.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku pan 
Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

f) o zmianie uchwały w sprawie nadania statutu Klubowi „Senior +" w Ożarowie.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku pan 
Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała o toczące się sprawy związane z ZS 
w Ożarowie i Stowarzyszeniem. Poprosiła o informacje w jakim zakresie zapadły już wyroki i od 
czego się odwołujemy, gdyż rozumie, że tam gdzie jeszcze nie ma wyroku postępowanie nie jest 
jawne.

Protokół Nr 1.2025 z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu -
VII kadencji odbytego w dniu 27 stycznia 2025 r. 5



OR-II.0012.1.1.2025

O zabranie głosu poprosił pan Marcin Majcher, który wskazał, iż jego zdaniem powinniśmy zostać 
poinformowani o tym, kiedy już zapadną ostateczne wyroki.

W związku z powyższym pani radna Aneta Bławat przyznała rację panu radnemu Marcinowi 
Majcherowi i wycofała swoją prośbę.

Wobec braku uwag i pytań Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad.7. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący M. Grudnik zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji. 
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 8:45).
Protokołowała: 
Sylwialenart

Przewodniczący Komisji
budżetu, rozwoju gospi

Mar

promocji powiatu
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